
Van: 

EN ov iveerion.nl= 

Verzonden: 02-07-2024 16:25 

Aan: 
@rijssen-holten.nl>, 

viverion.nl> 

Onderwerp: 
RE: Stand van zaken het Lenfert 

     

  

Goedemiddag 

Bedankt 
voor 

je 
bericht, ik heb 

je 
email 

doorgestuurd 
aan 

MN MN 
komt hier verder 

op terug.   

Metvriendelijkegroet, 

AdviseurVastgoed 

ND 
erton 

ov 

iverion.nl 

Larenseweg28-7241CNLochem/https://smex-ctp.trendmicro.com:443/wis/clicktime/v 1/query? 

url=www.viverion.nl&umid=bae18dd8-19b5-4de1-aeec- 

c49f926ca65f&auth=0383f74b3795b2697cal7d8cd680a632a2c47d75-905161ac21edaceBdb6cd443efDd24495f3C 

7 afb 

Van: 

 <o:ijssen-holten.nl= 

Verzonden: 
dinsdag 

2 

juli 
2024 

14:25 

Aan: 

MN < vverion 
nl> 

Onderwerp: 
RE: Stand van zaken het Lentfert 

Dag 

Beetje 
late 

reactie, 
maar dank voor de info. Leuk om weer een 

soortgelijk proces 
Enkco te 

gaan doorlopen, 
hier ben ik 

samen 
met 

BEM 
ook 

bij 
betrokken 

geweest. 

Ik 
heb ondertussen 

even 

rondgevraagd 
hoe 

we dit 
gaan doen, maar laat de input/info voor het 

PvE 
maar via mij lopen. 

Ik 
ga 

de verschillende 
afdelingen 

wel 
langs met 

de 
vragenlijst/input. 

Over 
Teripang 

heb ik even een 

lijntje richting 

bestuur 
gelegd. 

Nadere info 
volgt. 

We horen 
graag 

hoe verder. 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 
Ruimtelijke Ontwikkeling 

nl 

gemeente Rijssen-Holten 

www.rijssen-holten.nl 

    

    

Verzonden: 
donderdag 

20 
juni 

2024 15:01 

Aan: Mo 
rijssen-nolten.nl= 

NN No 
Rijssen-Hotenn 

AN 

< 

viverion.nl> 

Onderwerp: 
Stand van 

zaken het 
Lentfert 

Goedemiddag BN 
en 

ED, 

Viverion is drukdoende 
met 

de 
voorbereiding 

van het Lenfert. In deze mail 

praat 

ik 
jullie 

even over de laatste stand van 

zaken 
bij. 

Landin 
& 

voorstel soortgelijk participatietraject als Encko terrein 

van Landin is 
gisteren bij 

Viverion 

geweest 

en heeft e.e.a. 

toegelicht 
hoe ze de 

participatie 
samen 

met 

de Gemeente heeft 
gedaan 

voor het Encko terrein. 
Wij zijn positief 

over deze 
aanpak 

en willen dit ook voor het Lenfert 

op 
deze wijze 

aanpakken. 

Projectmanager 
Viveri 

Voor het Lentfert is 
mijn collega 

mn 
Projectmanager. Hij 

is druk 
bezig 

met het voorbereiden van dit 

project. BN 
zal 

eerst 
bij alle betrokken partijen informatie 

en 
wensen ophalen. Deze 

partijen zijn 
de huurders, 

(geanonimiseerd)



kopers , omwonenden , Gemeente en KVR/ 
Teripang. 

Daarna kunnen de 
inspiratie-sessies ingepland 

worden met de 

partijen 
in 

goed overleg 
met Gemeente en Landin. 

wil 
graag 

ook 

voor 

informatie 

het Lenfert 

ophalen 

vanuit 

vanuit 

Gemeente: 

de Gemeente zodat we deze inbreng 
kunnen 

gebruiken 
voor het PVE. 

RN 

Er is 
bijvoorbeel 

Contactpersoon 

rake van wateroverlast en 
hardrijdende 

auto’s en wat 
zijn 

de wensen voor 
speelgelegenheden 

e. t. c. ? Wie kan (geanonimiseerd) hier het beste voor benaderen? 

Kerkgebouw: 

Mogelijk zijn 
er ook kansen voor het 

kerkgebouw 
van 

Teripang/ 
KVR? Zie ook de 

bijlage. 
We hebben 

vorig jaar 

gesproken over een mogelijke vervanging van het 
Teripang gebouw 

door nieuwbouw. 
(Bijv. 

in de 
plint van een 

Het is een 
gevoelige 

kwestie 

een buurtgebouw 

waarbij wij graag 

waarin 

willen 

er ook 

weten 

een 

wat 

afgesloten 

nu de stand 

ruimten 

van 

kan 

zaken 

worden 

is. Gezien 

gerealiseerd 

de 
plannen 

voor 

voor 

de 
kerk). 

het 

Lenfert is het een mooie kans om ook te inventariseren wat 
Teripang/ 

KVR wenst. Maar omdat 
wij geen 

verdere 

informatie meer hebben 
gekregen 

dat het 
verslag 

in de 
bijlage 

weten we niet in hoeverre we hiermee aan de 
slag 

kunnen? Hoe staan de Gemeente hierin? Wellicht kunnen we weer komen tot een 
gesprek tussen Gemeente/ Viverion/ 

KVR/ 
Teripang? 

Tot zover! 

Wij 
horen het 

graag , 

appartementengebouw 

Metvriendelijkegroet , 

AdviseurVastgoed 

ND 
erton 

viverion. nl 

Larenseweg28-7241CNLochem/|www. viverion. nl 

Van: 
EN < erijssen-hoiten. nl= 

Verzonden: 
donderdag 

9 november 2023 14:22 

Onderwerp: 
FW: 

Verslag 

< 

gesprek 
KVR-Bestuur inzake Molukse Kerk te 

Rijssen 
d. d. 13-07-2023 

Beste 

Wij 
hebben 

op 
13 

juli 
2023 een 

overleg gehad 
met 

stichting Teripang 
en de Molukse kerk. 

Het verslag van dit 
overleg 

heb ik inmiddels 
ontvangen en mail ik 

graag 
aan 

jullie door , 
zie 

bijlage. 

Daarnaast ben ik benieuwd naar de stand van zaken rondom de herontwikkeling 
van ’t Lentfert. 

Zouden 
jullie mij 

daarover kunnen informeren? Ook in het kader van het al dan niet meenemen van de 
stichting 

en de 

kerk in het 
plangebied? 

Alvast 
hartelijk 

dank! 

CC: Rijs sen-Holten. nl > 

Met 
vriendelijke groet , 

Omgevingszaken 

emernte 

À 

mn meen 

www. rijssen-holten. nl 

Verzonden: 

Van: 
zaterdag 

4 november 2023 

Meen 

13:26 

corn- 

rijssen-holten. nl > 

Aan: 

CC: 
hotmail.com; > 

mail.com; > 

mail. com > 



Onderwerp: 
Verslag gesprek KVR-Bestuur inzake Molukse Kerk te Rijssen 

d. d. 13-07-2023 

(geanonimiseerd) 
Geachte bemin 

In de 
bijlage 

zenden 
wij u , zoals 

afgesproken , 
het 

verslag 
van ons 

gesprek 
inzake de Molukse kerk in 

Rijssen 

op 
13 

juli 
2023. 

Graag 
vernemen 

wij 
van u of u zich kunt vinden in het 

verslag. 

Kunt u tevens 
zorgdragen 

voor 
verspreiding 

van het 
verslag 

aan de 
overige 

deelnemers van het 
gesprek? 

Met 
vriendelijke groet , 

Mg. B 
secretaris 

Kerkvoogdijraad 
van Molukse Kerken 


